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EU: V závere minulého týždňa sa vo francúzskom Versailles konal summit lídrov Európskej únie, na
ktorom sa zúčastnila prezidentka Z. Čaputová a premiér E. Heger. Tí sa tam, ako inak, ukázali ako
verní služobníci americkej administratívy. „Hlavy štátov a premiéri krajín Európskej únie, ktorí
sa stretli vo Versailles vo štvrtok a piatok sa jednoznačne dohodli na tom, že nie je možné
prijať Ukrajinu do Európskej únie okamžite, lebo na to nie je pripravená a po ďalšie sa
dohodli na tom, že by bolo ekonomickou samovraždou zastaviť dodávky ruského plynu a
ropy na územie Európy. Všetci to pochopili, okrem dvoch. Okrem pani Čaputovej a pána
Hegera, ktorí to opakujú dookola. Na čele členských štátov stoja skutoční politici, ktorí
sledujú záujmy svojich krajín a každý si uvedomuje, že keby došlo k zastaveniu dodávok
plynu a ropy, to by potom v praxi znamenalo aj ekonomickú katastrofu pre mnohé krajiny,
o Slovensku nehovoriac, ktoré je prakticky najzávislejšie, pokiaľ ide o dodávky zemného
plynu z Ruskej federácie,“

uviedol R. Fico.

 

Alternatívny odkaz:

Ďalej prízvukoval, že asi nebude náhoda, že v západných médiách sa vždy urobí mediálna príprava
na to, čo sa bude diať v najbližšom období na území Európy. Pred tromi dňami napríklad denník The
Washington Post konštatuje, že vo východoeurópskych krajinách, ktoré sú členskými štátmi EÚ a
NATO je potrebné hľadať krajiny, ktoré by boli schopné doručiť na Ukrajinu sofistikované zbraňové
systémy. V tomto článku sa píše, že Bidenova administratíva pracuje so svojimi partnermi v Európe,
aby dostala podstatne sofistikovanejšie systémy protivzdušnej obrany na územie Ukrajiny. Navyše
tento týždeň je naplánovaná návšteva amerického ministra obrany na Slovensku. A keďže The
Washington Post naznačuje, že Slovensko je držiteľom špeciálneho systému protivzdušnej obrany
S-300, ktorý je určený na ochranu vzdušného priestoru pred nepriateľskými bojovými lietadlami, je
schopný zostreľovať rakety, ktorý vedia používať Ukrajinci a dokonca je schopný sledovať až šesť
cieľov. Tento systém patrí Slovensku, je v našom vlastníctve.  Logická je teda obava, že tento systém
odovzdáme ukrajinským ozbrojeným silám a stratíme tým kontrolu nad vzdušným priestorom, navyše
tým priamo vstúpime do vojnového konfliktu. „Posielanie zbraní na Ukrajinu je ďalšie
rozoštvávanie a zabíjanie ľudí. My musíme trvať na mierových rokovaniach, vieme, že tie
rokovania prebiehajú. Oni prebiehajú neformálne aj formálne, podporujme ich. Predsa my
nedokážeme dosiahnuť mier tým, že tam budeme valiť ďalšie a ďalšie zbrane,“ povedal
predseda strany SMER – SD.
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R. Fico opäť potvrdil, že na Slovensku máme amatérsku vládu, ktorá plní pokyny cudzích veľmocí.
Preto vyzval vládnych predstaviteľov, aby ani len neuvažovali, že odovzdajú S-300 do rúk
ukrajinských vojakov, lebo by to znamenalo úplnú likvidáciu jediného funkčného systému na ochranu
vzdušného priestoru a po druhé, že Slovensko by aktívne vstúpilo do vojnového konfliktu na
Ukrajine, s ktorým nič nemáme. Nás má zaujímať jedine to, ako pomôcť utečencom z vojnovej
krajiny.

Bratislava 14. marca (TASR) – Strana Smer-SD varuje vládu pred úvahami o odovzdaní systému
S-300 Ukrajine. Obáva sa straty jediného funkčného systému Slovenska na ochranu vzdušného
priestoru, ako aj aktívneho vstupu SR do vojnového konfliktu. Predseda strany Robert Fico o tom
informoval na pondelkovej tlačovej konferencii. Odvolával sa pritom na informácie z článku The
Washington Post.

„Vyzývame vládu, aby ani len neuvažovala o tom, že systém S-300 odovzdá do rúk
ukrajinským vojakom. Znamená to úplnú likvidáciu jediného funkčného systému, ktorý
máme na ochranu vzdušného priestoru. A politicky to znamená, že Slovensko by aktívne
vstúpilo do vojnového konfliktu, ktorý je na Ukrajine,“ tvrdí Fico. V tejto súvislosti chce
pozorne sledovať tohtotýždňovú návštevu amerického ministra obrany Lloyda Austina na Slovensku.
Naďalej odmieta aj prípadné odovzdanie stíhačiek MiG-29 Ukrajine.

Líder opozičnej strany poukázal na to, že systém S-300 je na Slovensku určený na ochranu
významných administratívno-priemyselných centier a strategických objektov, ako napríklad atómová
elektráreň v Mochovciach a Jaslovských Bohuniciach. Poznamenal, že zbrane a systémy, ktoré sem
majú priviezť vojská NATO, nebudú pod kontrolou slovenských vojakov.

Na nadchádzajúcej schôdzi parlamentu plánuje strana predložiť návrh uznesenia Národnej rady SR
so žiadosťou parlamentu, aby vláda „v žiadnom prípade nepristupovala k vysielaniu
zbraní“. Fico považuje posielanie zbraní na Ukrajinu za ďalšie rozoštvávanie ľudí. Zdôraznil podporu
mierovým rokovaniam. Fico tvrdí, že Slovensko sa má sústrediť na pomoc Ukrajincom, nie však za
cenu zníženia životnej úrovne Slovákov.
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